

Chloé

Saudi Jawahir Opens Chloe Boutique Doors in Jeddah

Fashion brand, Chloé continues its foray into the Kingdom of Saudi Arabia as the brand recently opened the doors to its newest and second boutique in the country with Saudi Jawahir Trading Company. The new boutique was inaugurated beginning of June 2015 and is located in the popular ElKhayyat Shopping Center in Jeddah.

The new image boutique draws inspiration from the Maison Chloé on Rue Saint-Honoré in Paris. Designed to encourage the natural hospitality and cool attitude that defines the Chloé spirit, the light-filled space showcases a complete collection of ready-to-wear, leather goods, accessories and fragrances.

The inauguration of the first flagship boutique in Jeddah was marked with an event held on 29th of March 2016. Saudi Jawahir and Hala AlHarthey invited their guests to discover the new store. Each guest received a key with their invitation that allowed them to unlock treasures and secrets of the brand. An elegant and fun ambiance left each guest feeling like they were at an intimate and enjoyable housewarming party at la Maison Chloe! During the event, the treasures of the brand were discovered in boxes through videos and gifts.

In the event Chloe revealed a new limited-edition Drew Bag exclusively for the UAE and KSA. Crafted from fine grain pink lambskin and adorned with floral motifs fashioned with Swarovski crystals, this covetable bag draws inspiration from vintage jewellery designs and the Maison's feminine floral prints. Available in two sizes, mini and small, an exclusive run of just 50 bags will be available in boutiques.

Saudi Jawahir Trading Ltd

P.O.Box 1001 Riyadh 11323 Saudi Arabia +966 11 444 444 0



Chloé

الشركة السعودية جواهر تعلن عن افتتاح معرض كلوي في جدة

العلامة التجارية كلوي تكمل اكتساحها في السوق السعودي بافتتاح أبواب ثان أجدد معارضها في المملكة العربية السعودية مع الشركة السعودية جواهر. إذ تم افتتاح المعرض الجديد الواقع في مركز الخياط التجاري، جدة مع بداية شهر يونيو من عام 2015.

تصميم المعرض الجديد مستلهم من معرض كلوي الواقع في شارع سانت انوريه في باريس. إذ تم تصميمه ليشجع من الضيافة و المظهر الذي يجسد روح كلوي، يضم المعرض مجموعة كاملة من الملابس الجاهزة، الإكسسوارات، الحقائب و العطور.

تم تدشين افتتاح المعرض الأول في جدة بحفل افتتاح أقيم بالمعرض في يوم الثلاثاء الموافق 29 مارس 2016. لهذه المناسبة دعت الشركة السعودية جواهر و السيدة هلا الحارثي ضيوفهم للتعرف على المعرض الجديد. استلم كل مدعواً دعوته مع مفتاح ليستطيع به فتح كنوز الصناديق و التعرف على أسرار كلوي. ترك الحفل انطباعاً أنيقاً و ممتعاً لدى الضيوف ليشعروا و كأنهم في حفل حميم، خاص و مرح في دار كلوي. خلال الحفل، تم التعرف على جميع الأسرار الموجودة داخل الصناديق من خلال فيديوات و هدايا تم توزيعها على الحضور.

خلال الحفل أيضاً، أفصحت دار كلوي عن حقيبة الدرو الجديدة و الحصرية لدولتي الإمارات العربية المتحدة و المملكة العربية السعودية. الحقيبة صنعت من جلد الخروف باللون الزهري و المزينة بواسطة الزهور وفي داخل كل ورقة منها حبة كريستالات السواروفسكي. هذه الحقيبة المطلوبة لدى العديد من الأشخاص مستوحاة من تصماميم المجوهرات الأثرية و أنوثة طبعات زهور دار كلوي. الحقيبة صنعت بعدد خمسين قطعة فقط و تأتى أيضاً بمقاسين، المقاس الصغير و المقاس المصغر.

الشركة السعودية جواهر صندوق البريد 1001 الرياض 11323 المملكة العربية السعودية 444 0 + 444 0











